
Kada Skola dobr.le odgovor na prijedlog ustroja razrednih odjela koji se Salje u grad i kad dode povratna
informacrja koliko se razreda odobrava tad 6e se znati treba li do6i do spajanja. Nadelno ako postoji
razred sa l4 udenika, a drugi sa29 tada oni takvi ne mogu opstati. Iz perspektive odgojno obrazovnog
rada nrje primjereno da jedan razred ima 16, a drugi 29 udenika to nije primjereno, bolje da su razredi
izjednadeni. Na to je Ojdana Raji6 Azinovi6 dodala kako od toga da se nije o tome uop6e razmi5ljalo sada
smo doSli do toga da ipak to tako ne moZe funkcionirati. Na to je ravnateljica rekla do toga nisu jo5 do51i,

kako se radi korak po korak, ne moZemo znati ho6e li se netko ispisati iz kojeg razreda to 6e se tek na
razrednirn vij e6ima utvrditi.
Zadnle iskustvo podjele razredabilo je takvo da se radilo u suradnji s roditeljima, dala se djeci moguinost
da odabem pnlatelje bez koiih se ne Zele odvojiti.
Ravnateljica je dodala kako za sada prema postojedem broju udenika, ako ovako ostane postoje6i broj
udenike,neieihsedirati.Roditelji ceznati kada6emodobitisluZbenuinfonr-racijuoispisuucenika.
Porudila je da roditelji budu mirni, o tome se zasad ne razmiSlja, a ako do toga dode, tada 6emo raditi u
suradnji s udenicima i roditeljima.

Ojdana Raji6 Azinovi6 iskazala je zabrinutost vezano za organizaclju izleta i dinjenicu kako su uglavnom
dolazile po jedna ponuda i da su one dosta skupe. Imaju6i u vodu i poskupljenje i kasno odludivanje oko
odlazakanaizlete samo je upu6ena zamolba da se osmisli standardizirani zapisnik zaotvaranle ponuda i
dataj zapisnik uvijek sadrLi i imena tvrtki na koje je slan tpitzaponude. Znamo da je na otvaranje uvijek
pozvan jedan roditelj ali da bude transparenhro za sve roditelje da se vidi na jednom dokumentu vidi
todno kome su upudeni upiti. Gospodin Erdelja je rekao da je on za jedan izlet poslao na pet adresa,
kolegica na joS tri i samo je jedna ponuda dostavljena. Ravnateljica se sloZila s prijedlogom.
Josipa Mesii je navela kako postoji standardizirani zapisnik kojeg ona koristi godinama. Ravnateljica je
rekla da 6e uspostaviti internu proceduru kod prikupljanta ponuda.
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